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Na sednici Skup{tine grada Po`arevca
odbornici usvojili bud`et za 2017. godinu

U gradskoj kasi 3,33
milijarde dinara

Zamenjen direktor JKP „Vodovod i
kanalizacija“ Nova politika poslovanja javnih
preduze}a Usvojeni lokalni akcioni planovi za
zapo{ljavanje i unapre|enje polo`aja starih lica

Strana II  

Po`arevac - Zavr{eno je ukra{avanje
grada, koje ve}ina gra|ana smatra veo-
ma lepim i kreativno izvedenim, a tim
povodom odr`ana je svojevrsna konfe-
rencija za medije na otvorenom, ta~nije
u centru grada. Javnosti se obratila Sve-
tlana Milutinovi}, pomo}nica gradona-
~elnika za urbanizam, kao i predstavni-
ce osnovnih {kola i vrti}a koje su aktiv-
no u~estvovale u ukra{avanju grada.

Milutinovi}eva je podsetila da se od
pro{le godine krenulo sa ve}im ukra-
{avanjem grada. Tada se, napomenu-
la je, imalo vremena i sredstava, a ove
godine je situacija bila druga~ija,
Uklju~io se ve}i broj onih koji su po-
magali, prvenstveno deca iz {kola i vr-

ti}a i to iz dva razloga. Prvi je da se de-
ci razvije ose}aj pripadnosti gradu, a
druga ideja je razvijanje ekolo{ke sve-
sti i zna~aju recikla`e.

- Sve {kole i vrti}i imali su jedan isti
zadatak, da napravimo od Taba~ke
~ar{ije ulicu slatki{a. Jedan deo sred-
stava koja su namenjena za novogodi-
{nje ukra{avanje, utro{ena su za kupo-
vinu materijala, koji je podeljen {kola-

ma. Kada sam radila idejno re{enje
odabrala sam dve opcije. Uglavnom
gradovi kupuju gotove ukrase, ja to ni-
sam `elela jer su mnogo skupi i opre-
delila sam se za mnogo zahtevniju va-
rijantu a to je da pomo}u svetle}ih cre-
va i stringova naglasimo prirodne i
postoje}e elemente u prostoru, a to su
stabla, grane, `bunja, vizure, kazala je
Milutinovi}. Strana III

Zavr{eno je ukra{avanje grada, koje ve}ina gra|ana smatra veoma lepim 

Kreativno u Novu godinu

NOVA PE[A^KA ZONA U PETROVCU I MOST U KAMENOVU
Petrovac na Mlavi - U Petrovcu na Mlavi je otvorena
rekonstruisana pe{a~ka zona kao i most u naselju
Kamenovo koji je bio o{te}en u poplavama.
Rekonstrukcija pe{a~ke zone u centru grada trajala je

tri meseca. Vrednost ovog projekta iznosila je 18
miliona dinara, a sredstva su obezbe|ena preko
Kancelarije za upravljanje javnim ulaganjima. Z. V.

Strana V

Sve {kole i vrti}i imali su jedan isti zadatak, 
da se od Taba~ke ~ar{ije napravi ulica slatki{a 
Upotrebljeni materijali za recikliranje, 
tako da je postignuta velika ušteda
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Na sednici Skup{tine grada Po`arevca odbornici usvojili bud`et za 2017. godinu

U gradskoj kasi 3,33 milijarde dinara
Po`arevac - Na sednici Skup{tine gra-
da Po`arevca, kojom je predsedavao
Bojan Ili}, odbornici su usvojili bud`et
za 2017. godinu u iznosu od oko 3,33
milijarde dinara. U odluku o bud`etu
nisu u{li o~ekivani prihodi poput na-
knade za kori{}enje mineralnih siro-
vina, zakup poljoprivrednog i {um-
skog zemlji{ta i sli~no, u ukupnoj visi-

ni od oko milijardu dinara, {to }e
predstavljati ukupnu koli~inu novca
namenjenu za investicije. 

Obrazla`u}i odluku o bud`etu, gra-
dona~elnik Po`arevca Bane Spasovi}
istakao je da }e prioriteti u narednoj
godini biti re{avanje pitanja vodo-
snabdevanja i da }e se nastaviti sa ula-
ganjima za pobolj{anje uslova u {kola-
ma i vrti}ima. [to se urbanisti~kog
razvoja grada ti~e, istakao je da o~eku-
je da se sa dono{enjem Planova gene-
ralne regulacije u narednoj godini i to
pitanje najozbiljnije pokrene i da pla-
novi predstavljaju osnov za to. Grado-
na~elnik je dodao da }e se nastaviti sa
reformom javnih preduze}a, koja je u
toku, kao i sa reformom Gradske
uprave te da po tom pitanju o~ekuje
mi{ljenja i sugestije svih. 

- Bez obzira koliko }e reforme biti
bolne, lokalna samouprava mora biti
dobro organizovana i efikasna, a jav-
na preduze}a ne smeju biti na teret
gra|ana, izjavio je Spasovi} i izme|u
ostalog dodao da je procenat efikasno-
sti i realizacije investicija podignut na
znatno vi{i nivo (oko 75 procenata) u
odnosu na prethodne godine i da }e se
nivo realizacije investicija dodatno po-
di}i u narednom periodu. 

Odgovaraju}i na kritike opozicije da
i pored zna~ajnog pove}anja realizaci-
je investicija opet ostaje velika koli~ina
neutro{enog novca, {ef Odborni~ke
grupe SNS i potpredsednik Narodne
skup{tine Srbije Veroljub Arsi} rekao
je da se u prethodnim godinama i pod
prethodnim vladaju}im garniturama

u proseku prenosilo izme|u dve i dve i
po milijarde dinara, zato {to je novac
stajao na ra~unima poslovnih banaka
i nije se koristio za investicije. On je
upitao i ko je imao korist od toga. 

- Dr`ava je od toga imala samo {te-
tu, da je time umanjivana njena likvid-
nost i da je za nedostaju}a sredstva
morala da se zadu`uje pod nepovolj-

nim uslovima, i to je bio primer nedo-
ma}inskog poslovanja. Sada je sve to
stavljeno pod kontrolu i sva pla}anja
i}i }e preko trezora, izjavio je Arsi}.

Nadovezuju}i se na Arsi}evo izla-
ganje, Spasovi} je dodao da su u ovoj
godini javna preduze}a imala oko 600
miliona dinara na ra~unima poslov-
nih banaka i da im je nalo`eno da to
vi{e ne rade. On je rekao i da je Grad
formirao Slu`bu za javne nabavke i da
}e u budu}e sve javne nabavke i za in-
direktne korisnike i}i preko slu`be i da
se, pou~eni primerima drugih grado-
va, o~ekujemo velike u{tede. 

- Depozita i podra~una vi{e ne}e bi-
ti. Zna}e se ta~no gde ide svaki dinar,
uprava }e biti efikasna i ne odustaje-
mo od toga, zaklju~io je Spasovi}. 

Prili~no polemike izazvala je ta~ka
koja se odnosila na davanje saglasnosti
na cenovnike javnih preduze}a ~iji je
osniva~ grad i to: JKP „Komunalne slu-
`be“, JKP „Vodovod i Kanalizacija“ i
JKP „Parking servis“. Nekoliko odbor-
nika iz redova opozicije poku{alo je da
nametne zaklju~ak da bi pove}anje ce-
na komunalnih usluga bilo udar na bu-
d`et gra|ana, u isto vreme navode}i ne-
koliko gradova u Srbiji gde su cene ko-

munalnih usluga ni`e od onih u Po`a-
revcu. Veroljub Arsi} je ove zahteve na-
zvao demago{kim i kazao da pove}anje
cena gra|ani ne}e mnogo osetiti, ali da
}e ono zna~iti pomenutim preduze}i-
ma. Kao primer naveo je da komunal-
ne usluge poskupljuju za samo 13 para.

Potom se javio i zamenik gradona-
~elnika Sa{a Pavlovi} koji je dodao da
}e pija~nina biti skuplja za manje od 2
dinara, a parking jedan dinar. On je ta-
ko|e zamerio i pojedinim lokalnim
medijima da su, najavljuju}i pove}a-

nje cena komunalnih usluga u tekst
postavili samo one cene koje su pred-
lo`ene, bez postoje}ih te da gra|ani ni-
su mogli da uporede u tim izve{tajima
kolika su pove}anja. 

Skup{tina je usvojila i programe
poslovanja javnih preduze}a za 2017.
godinu, koji su po prvi put ra|eni bez
dodatnih sredstava iz bud`eta grada.
Od 2017. godine javna preduze}e }e
svoju dobit koristiti u potpunosti za
investicione aktivnosti i novac ne}e,
kao {to je to ranije bio slu~aj, stajati na
ra~unima poslovnih banaka. 

U ta~ki koja se odnosila na imenova-
nja i razre{enja najvi{e pa`nje izazvala je
smena na ~elu preduze}a JKP „Vodovod
i Kanalizacija“, jednom od najzna~ajni-
jih u Po`arevcu, uzev{i u obzir koje pro-
bleme ima grad sa vodosnabdevanja.
Krajem pro{le godine, zbog pove}ane
koli~ine nitrata voda nije bila ispravna za
pi}e i gra|ani su se nekoliko meseci
snabdevali vodom uz pomo} cisterni.
Zbog svega toga uvedeno je i vanredno
stanje koje je trajalo sve do septembra
ove godine. Srpska napredna stranka za-
tra ìla je odmah po dobijanju informa-

cije da voda nije ispravna za pi}e odgo-
vornost direktora Sa{e Valjarevi}a, uz
obrazlo`enje da nisu preduzete sve ade-
kvatne mere da se to spre~i. Skup{tina
grada na sednici odr`anoj u oktobru ni-
je usvojila izve{taj o poslovanju JKP
„Vodovod i kanalizacija“, sa obrazlo`e-
njem da je, izme|u ostalog, „Uvidom u
izve{taj o realizaciji programa poslova-
nja JKP „Vodovod i kanalizacija“ Po`a-
revac za 2015. godinu utvr|eno je da je
prilikom sa~injavanja istog na snazi bila

vanredna situacija. Me|utim i pored te
okolnosti u izve{taju se nigde ne spomi-
nje vanredna situacija niti kako je preva-
zi}i. Imaju}i u vidu tu ~injenicu prilikom
razmatranja izve{taja nije moglo detalj-
no da se sagleda {ta je JKP „Vodovod i
kanalizacija“ Po`arevac do trenutka
uvo|enja vanredne situacije preduzelo
da ne do|e do pove}anja sadr`aja nitra-

ta u vodi, {to predstavlja razlog za uvo-
|enje vanredne situacije“. 

Novi v. d. direktor JKP „Vodovod i
kanalizacija“ Igor Veselinovi} izjavio je
prilikom imenovanja da }e glavni za-
datak vodovoda i narednim mesecima
biti re{avanje pitanja vodosnabdevanja
u gradu. Veselinovi} je ro|en 1975. go-
dine u Smederevu i po zanimanju je
diplomirani in`enjer geologije. U do-
sada{njoj karijeri je, izme|u ostalog,
obavljao i poslove nadzora i projekto-

vanja sistema vodosnabdevanja {irom
Srbije. U Po`arevcu je bio anga`ovan
ispred Vlade na poslovima nadzora
nad izgradnjom cevovoda nakon uvo-
|enja vanredne situacije u gradu. Za-
menjen je i dosada{nji predsednik
nadzornog odbora Vodovoda Alek-
sandar Dimitrijevi}, a na to mesto ime-
novan je Dragi{a @ugi}, dosada{nji
~lan. Za novog ~lana nadzornog odbo-
ra izabran je Slobodan Perovi}, diplo-
mirani in`enjer geologije.

Produ`en je i mandat Ljiljani Dabi}
na mestu vr{ioca du`nosti upravitelja
galerije „Milena Pavlovi} - Barili“ za
narednih devet meseci. Z. V.

Devet miliona za zapo{ljavanje
Posebno interesantne za gra|ane bile su ta~ke koje se ti~u lokalnih akcionih planova za zapo-
{ljavanje te`e zapo{ljivih lica i za stare, koji u ukupnoj populaciji ~ine oko 25 odsto stanovnika
Grada. LAP za zapo{ljavanje predvi|a ukupno devet miliona dinara, koji }e se koristiti za javne
radove i samozapo{ljavanje, a tome treba dodati i novac koji se o~ekuje sa nivoa republike za ove
namene. Usvajanjem LAP-a za unapre|enje polo`aja starijih lica Skup{tina je pokazala i pove-
}anu brigu za ovu populaciju. Planom je predvi|en dnevni boravak za starija lica, klubovi, po-
mo} u ku}i, SOS sistem za pomo}, pro{irena aktivnost narodne kuhinje, a u dugoro~nom peri-
odu i prihvatili{te za lica u kriznim situacijama. 

Vi{e para i put za Kostolac
Bud`etom je predvi|eno i pove}anje bud`eta gradske op{tine Kostolac, koji sada iznosi ukupno oko
140 miliona dinara, {to je dvostruko vi{e nego pre tri godine. Tome treba dodati i investicije koje }e
biti predvi|ene nakon {to u bud`et u|u o~ekivani prihodi od naknade za kori{}enje mineralnih si-
rovina, iz fonda za za{titu `ivotne sredine i sli~no. Na Skup{tini je najavljeno i da }e se zavr{etak iz-
gradnje puta za Kostolac realizovati u narednoj godini.

Seoskim MZ pla}a}e se rasveta
Pavlovi} je istakao da je bud`etom predvi|eno i da }e grad Po`arevac od naredne godine pla}ati
elektri~nu energiju za rasvetu u svim seoskim mesnim zajednicama, za {ta je odvojeno oko 27 mi-
liona dinara, i da to predstavlja realnu u{tedu za ku}ne bud`ete, jer su rasvetu do sada pla}ali gra-
|ani seoskih mesnih zajednica.

Smenjen direktor JKP „Vodovod i kanalizacija“
Nova politika poslovanja javnih preduze}a
Usvojeni lokalni akcioni planovi za zapo{ljavanje i
unapre|enje polo`aja starih lica 

Novac se ranije nije koristio za investicije: Veroljub Arsi}

Poslednja sednica u godini

Javna preduze}a ne smeju biti na teret gra|ana: Bane Spasovi}
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Po`arevac - Zavr{eno je ukra{avanje
grada, koje ve}ina gra|ana smatra ve-
oma lepim i kreativno izvedenim, a
tim povodom odr`ana je svojevrsna
konferencija za medije na otvorenom,
ta~nije u centru grada. Javnosti se
obratila Svetlana Milutinovi}, pomo}-
nica gradona~elnika za urbanizam,
kao i predstavnice osnovnih {kola i vr-
ti}a koje su aktivno u~estvovale u
ukra{avanju grada.

Milutinovi}eva je podsetila da se od
pro{le godine krenulo sa ve}im ukra-
{avanjem grada. Tada se, napomenu-
la je, imalo vremena i sredstava, a ove
godine je situacija bila druga~ija
Uklju~io se ve}i broj onih koji su po-
magali, prvenstveno deca iz {kola i vr-
ti}a i to iz dva razloga. Prvi je da se de-
ci razvije ose}aj pripadnosti gradu, a
druga ideja je razvijanje ekolo{ke sve-
sti i zna~aju recikla`e.

- Sve {kole i vrti}i imali su jedan isti
zadatak, da napravimo od Taba~ke ~ar-
{ije ulicu slatki{a. Jedan deo sredstava
koja su namenjena za novogodi{nje
ukra{avanje, utro{ena su za kupovinu
materijala, koji je podeljen {kolama.
Kada sam radila idejno re{enje odabra-
la sam dve opcije. Uglavnom gradovi
kupuju gotove ukrase, ja to nisam ̀ ele-
la jer su mnogo skupi i opredelila sam
se za mnogo zahtevniju varijantu a to je
da pomo}u svetle}ih creva i stringova
naglasimo prirodne i postoje}e ele-

mente u prostoru, a to su stabla, grane,
`bunja, vizure, kazala je Milutinovi} i
dodala, da je pored ulice slatki{a radila
na poja~anju zapostavljenih vizura ko-
je su nekada imale veliki zna~aj u urba-
nisti~kom pogledu grada Po`arevca.

Jedna od tih vizura je i prolaz „Par-
ma“, koja je sada nagla{ena lusterima
napravljenim od plasti~nih fla{a koji
su ostali od Ljubi~evskih konji~kih

igara. [to se ti~e jelki i irvasa na trgu,
oni su od pro{le godine i ove godine se
nalaze na toj povr{ini. 

Kada je Novogodi{nji i bo`i}ni va-
{ar u pitanju, ove godine odluka je da
bude na Starom korzou, jer je ulica
ambijentalno prigodna za tako ne{to,
kazala je pomo}nica gradona~elnika i
napomenula da {to se ti~e istorije gra-
da Po`arevca, tu su nekada bile zanat-
ske radnje tako da se i ta pri~a nasta-
vlja. Park je tako|e oki}en, osve`en
lampionima sa stringovima, te je i on
dobio novu dimenziju. Na pitanje o
inicijativama i pokretima da se bude
human i da se otka`u novogodi{nji
koncerti i da se gradovi ne kite, Milu-
tinovi}eva je odgovorila.

- Smatram da je humanost ne{to {to
je potrebno upra`njavati svakog dana.
Svakog dana mo`emo da pomognemo
bolesnom detetu i uplatimo SMS na ra-
~un, svakog dana mo`emo da kupimo
sendvi~ besku}niku, svakog dana mo`e-
mo da odvojimo nepotrebne stvari i da-
mo ljudima kojima su potrebne, da ode-
mo do prodavnice i staroj kom{inici i
kom{iji kupimo namirnice, svakog da-
na mo`emo da budemo nasmejani i da
{irimo pozitivne vibracije, da ne mra~i-
mo. Da li biti human zna~i odre}i se ~a-
robnih momenata koje mo`emo da po-
klonimo svoj deci ovog grada, da li biti
human zna~i ne darivati deci sjaj i {are-
nilo u kome su i sama u~estvovala, da li
biti human zna~i ne darivati deci trenut-

ke koji }e se utkati u njihovo se}anje i ko-
jih }e se se}ati i kada odrastu. Sve te ~aro-
lije koje nama, odraslima deluju potpu-
no bezna~ajno, nekima proma{eno, ne-
kima ki~asto, nekima prenatrpano, ne-
kima bacanje para, deca vide potpuno
druga~ije. Mi ovo novogodi{nje ukra{a-
vanje darujemo deci i dovoljno je da iza-
|ete na ulice, ostavite iza sebe va{e pred-
rasude, osu|ivanja, i samo da pogledate

radost na njihovim licima, ushi}enost.
Da li je sre}a koja lebdi u vazduhu u
ovom gradu i koju mo`e da oseti svako
ko iole ho}e da pogleda, da li je ta sre}a
ne{to nehumano, bahato? Smatram ja
sve ovo ako ne podjednako va`no kao i
pomo} koja je potrebna bolesnima i si-
roma{nima, svakako vrlo va`no. Ovakvi
moment ~ine detinjstvo lepim, bez ob-
zira da li ste zdravi ili bolesni, nadahnu-
to je govorila Milutinove}eva.

- Deca su eufori~no prihvatila sve
ovo. Organizovali smo ih, donosili su
sami fla{e i sekli ih. Sve smo radili u vre-
me pauze i svi nastavnici su bili uklju~e-
ni kako je ko imao pauzu i ko je `eleo,
ostajao je i posle nastave, kazala je Ve-

sna Pokimica, nastavnica tehni~kog
obrazovanja u O[ „Kralj Aleksandar I“.
Sli~nog mi{ljenja je i Mila Milojevi} Sto-
jiljkovi} u~iteljica iz O[ „Sveti Sava“.

- Nama je bila ~ast u~estvovati u
ovom projektu i pomo}u svih na{ih
zaposlenih, direktorke i majstora
uspeli smo da odradimo sve {to je tre-
balo“, kazala je Marija Spasi}, vaspita-
~ica iz PU „Ljubica Vrebalov“. Z. V.

Zavr{eno je ukra{avanje grada, koje ve}ina gra|ana smatra veoma lepim 

Kreativno u Novu godinu

Po~eo novogodi{nji i bo`i}ni va{ar

O`iveo Stari korzo

Program za do~ek 2017. godine 
De~iji novogodi{nji program 31.12. 

u Velikoj sali Centra za kulturu Po`arevac:
10:45 De~ija predstava „PRAVA STVAR JE NOVOGODI[NJI DAR“
11:30 Dodela novogodi{njih paketi}a i fotografisanje sa Deda Mrazom

Ve~ernji novogodi{nji program 
na Trgu oslobo|enja:

21:00 Voodoo Child
22:00 Trouble Heart
23:00 VAN GOGH
Topli napici, kuvano vino, kuvana rakija, ~aj i tradicionalni novogodi{nji
vatromet u pono}. 

Po`arevac - Prednovogodi{nju atmos-
feru u Po`arevcu, osim dekorisanih
ulica u centru grada, upotpunili su i
prodajni {tandovi na Starom korzou,
jer je po~eo novogodi{nji i bo`i}ni va-
{ar. Na njemu u~estvuju registrovane
zanatske, trgovinske i ugostiteljske

radnje, vinari i proizvo|a~i rakije, or-
ganske i doma}e hrane i proizvo|a~i
suvenira i rukotvorina.

Za prodaju ovih proizvoda, Turi-
sti~ka organizacija obezbedila je tip-
ske, drvene ku}ice, {irine 1,8 metara,
koje na sebi imaju logo grada. Monti-

ranje drvenih ku}ica izazvalo je veliko
interesovanje gra|ana, ali i odobrava-
nje, jer sve izgleda urednije nego rani-
je, kad je svako postavljao svoje tezge,
naj~e{}e pokrivene pocepanim najlo-
nima. Postavljeno je i sedam privatnih
tezgi, a na ulazu u Stari korzo monti-
rane su i dve ve}e drvene ku}ice, u ko-
jima se slu`e pi}e i hrana.

Za zakup prodajnog prostora, pro-
davci u proseku pla}aju 7.000 dinara za
20 dana, koliko traje va{ar. Osim tip-
skih ku}ica, Stari korzo ukra{en je i no-
vogodi{njom dekoracijom, kao i grad-
ski park, koji se nalazi pedesetak meta-
ra dalje. Ukra{en je i Trg oslobo|enja,
irvasima i novogodi{njim paketi}ima,
kao i deo Sun~anog parka i parka is-
pred zgrade Na~elstva. Ipak, najatrak-
tivnije izgleda Taba~ka ~ar{ija, koju su
ukrasili pred{kolci i osnovci sa svojim
vaspita~ima i nastavnicima, koriste}i
materijale za recikla`u. M. V.

Probu|en takmi~arski duh
- Ne pamtim da se u poslednje vreme pojavio neko ko je uspeo ovako da nas motivi{e i ujedini. Ova
gradska dekoracija nije bila takmi~arskog karaktera, ali je u nama probudila taj takmi~arski duh i
novogodi{nju euforiju svakako. Skrivali smo svoje ideje, tema je negde bila jedinstvena za sve, ma-
terijali su bili u osnovi isti ali u nama se probudila `elja da damo maksimum i da ulep{amo to na
najbolji mogu}i na~in, navela je u~iteljica Mila.

Sve {kole i vrti}i
imali su jedan isti
zadatak, da se od
Taba~ke ~ar{ije
napravi ulica
slatki{a

Svetlana Milutinovi}

Novogodi{nji ukrasi

Novogodi{nji ukrasi
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brani~evo

Po`arevac - U sredu u prostorija-
ma Demokratske stranke odr`a-
na je konferencija za {tampu gde
su predstavnici tri opozicione
politi~ke opcije iz Po`arevca
predstavili inicijativu da se opo-
zicija ujedinjeno suprotstavi vla-
daju}oj SNS. Opozicija je iznela
definiciju minimalne ta~ke oko
kojih mo`e da se saglasi i ujedini.

Inicijativu za udru`ivanje po-
`areva~ke opozicije pokrenule su

Socijaldemokratska stranka, po-
kret Iskorak i Demokratska stran-
ka. Ljubi{a Stoki} iz SDS-a ka`e da
su aprilski izbori pokazali koliko
je opozicija razjedinjena, ali i da
tako razjedinjena ne mo`e da po-
stigne ni{ta.

Aktuelnu vlast je ocenio kao
lo{u, a odnos medija prema opo-
ziciji kao nezadovoljavaju}i. Sto-

ki} navodi da je na prvi sastanak
opozicije pozvano 11 medijskih
ku}a, a da su se pozivu odazvale
samo dve.

- Cilj je da sad mi svi ~ujemo da
se svako od nas izjasni, pa da vidi-
mo gde smo, da na|emo zajed-
ni~ku komponentu koja }e da nas
ve`e a ne da nas razdvaja. ^im
smo se mi razdvojili, sigurno je da
imamo nekih razlika. Ali ja sam
siguran, verujte mi, da te razlike
nisu nepremostive, istakao je Sto-
ki} i dodao da su Levica Srbije, po-
kret Dosta je bilo i Po`arevac na
Fejsbuku jo{ bili na sastanku. Or-
ganizatori su saglasni su da opo-
zicija nije dobila mali broj glaso-
va, ali se to ne vidi u Skup{tini.
Dejan Savi} iz Demokratske
stranke ka`e da je bilo bolje da se
jedan ovakav sastanak organizo-
vao pre godinu dana, pre parla-
mentarnih izbora. Kako ima na-
znaka da }e slede}e godine biti i
parlamentarnih izbora uz pred-
sedni~ke, opozicionari tu vide
svoju novu {ansu.

Zvonimir Blagojevi} iz udru-
`enja gra|ana Iskorak nagla{ava
da slede izbori za savete mesnih
zajednica i izbori u Kostolcu do-
godine i da ovogodi{nji izborni

rezultati ne odra`avaju opozicio-
no raspolo`enje gra|ana.

- Mnogo je glasova koji su oti{li
na liste koje nisu pre{le cenzus i
kad se taj broj sabere, nama to da-
je ohrabrenje da ima dosta gra|a-
na koji podr`avaju opozicionu
misao na teritoriji grada Po`arev-
ca. Ova slika u Skup{tini nije
objektivna. Znamo da su vladaju-
}e stranke dobile u su{tini dosta
glasova na konto onih koji nisu
pre{li cenzus, ka`e Blagojevi} i do-
daje da vlast ne sara|uje sa opozi-
cijom i ne slu{a njene sugestije, ~i-
me se zanemaruju potrebe gra|a-
na koji su za opoziciju glasali.

Sastanak je izme|u ostalog i
poziv drugim strankama da se
priklju~e, poru~uje Blagojevi} za-
klju~uje da ujedinjenje opozicije
za po~etak bi bilo neformalno, a
tek naknadno se mo`e razgovara-
ti o nekim formalnijim oblicima
udru`ivanja i nastupa. M. V.

Po`areva~ka opozicija nezadovoljna odnosom lokalnih medija

Da li se ujedinjuju 
opozicione stranke?

Odr`ana 56. tradicionalna dodela priznanja sportistima u teku}oj godini 

Progla{eni najbolji sportisti i klubovi
Po`arevac - Tradicionalna dode-
la priznanja najboljim sportisti-
ma u teku}oj godini na teritoriji
grada Po`arevca odr`ana je 56.
put u Gradskom zdanju. Nagra-
de tradicionalno dodeljuje Sport-
ski savez grada Po`arevca i regio-
nalni medij „Re~ naroda“. Sve~a-
nost dodele sportskih nagrada
otvorio je predsednik Skup{tine
grada Po`arevca Bojan Ili} koji je
istakao da grad izdvaja zna~ajna
sredstva za razvoj sporta i tako }e
biti i nadalje. 

- Cilj je da se sport u~ini do-
stupan svima, ne samo izgrad-
njom nove sportske infrastruk-
ture ve} i podsticajem mladih,
naro~ito u {kolama gde se fizi~ki
pripremaju. Stvaramo uslove ko-
je }e iznedriti vrhunske sportiste
i ekipe ali u velikoj meri ula`emo
u animiranje dece da se bave
sportom, rekao je Ili}.

- Znate da danas nije lako ba-
viti se sportom, obzirom da poje-
dini sportisti nemaju najbolje
uslove za rad. Grad izdvaja preko
70 miliona dinara za na{e sporti-
ste koji pronose slavu grada, jer
Po`arevac je prepoznatljiv ne sa-
mo po tradiciji koju ima ve} i po
vama koji {irite pozitivan pristup
svemu ovome, istakao je pred-
sednik Sportskog saveza grada
Slobodan Jovi} dodaju}i da
Sportski savez grada Po`arevca i
Sportski Savez Srbije tako|e ~ine
napore i poma`u danas sport.

- Partnerstvo izme|u Sport-
skog saveza grada Po`arevca i li-
sta „Re~ naroda“ u ovoj akciji sa-
svim je prirodno. Sportski savez

je „krov“ nad po`areva~kim
sportskim organizacijama i klu-
bovima, pa je u tom smislu i naj-
pozvaniji da sudi o najboljima.
Sa druge strane, „Re~ naroda“ je
nedeljnik koji na svojim stranica-
ma bele`i sportske doga|aje i ti-
me nastoji da promovi{e sport u
naj{irem smislu, rekla je direk-
torka novinske ku}e Re~ naroda
Andrijana Maksimovi} dodaju}i
da je akcija „Sportista godine“
zbrojala 56 godina, a nastala je u
okviru obele`avanja dana novin-
ske ku}e „Re~ naroda“, koja ja-
nuara 2017. godine navr{ava 72
godine postojanja.

U konkurenciji najboljih mla-
dih selekcija priznanja su dobili
mladi rukometa{i MRK Po`are-

vac, za prvo mesto na tabeli i ula-
zak u Drugu Ligu i Karate Klub
„@elezni~ar“, za 3. mesto na pr-
venstvu Srbije u katama.

Najbolje mlade sportistkinje
su Milica Jovi}, ~lanica D`udo
kluba „Bambi“, Jelena @ivkovi},
~lanica Atletskog kluba „Po`are-
vac“ i Iva Raji}, ~lanica Karate
kluba „Po`arevac 92“. Najbolji
sportisti su Aleksa Obradovi},
~lan Ko{arka{kog Kluba Po`are-
vac i Luka Gomir{ek, ~lan Kara-
te Kluba „Po`arevac 92“.

U kategoriji najboljih seniora
pojedina~no nagrade uru~ene su
Ani Blagojevi}, ~lanica @enskog
rukometnog kluba „Po`arevac“,
Kristini \or|i}, iz `enske selek-
cije Ameri~kog fudbala, Petru

Vefi}u, ovoga puta u seniorskoj
konkurenciji, 1. mesto na vi{ebo-
ju Kupa Srbije za seniore, sveu-
kupni pobednik Kupa Srbije u
gimnastici, Ivici Jevti}u, kapitenu
Odbojka{kog kluba „Mladi rad-
nik“ i Bobanu Ivi}u, iz Stonoteni-
skog kluba „Po`arevac“ osvaja~u
3. mesta u singlu, 1. mesta u du-
blu i 1. mesta u miks dublu na
prvenstvu Srbije.

Najbolja `enska seniorska eki-

pa je @RK „Po`arevac“ dok najbo-
lje mu{ke seniorske ekipe su Od-
bojka{ki klub „Mladi Radnik“, fi-
nalista Kupa Srbije i trenutno prva
ekipa na tabeli, Stonoteniski klub
„Po`arevac“ za osvojeno 3. mesto
na Prvenstvu Srbije i Paraglajding
klub „Beli Orlovi“ za ekipno osvo-
jeno prvo mesto na dr`avnom pr-
venstvu u preciznom sletanju.

Ove godine za osvojene 152
medalje na svim rangovima tak-

mi~enja, uklju~uju}i i me|una-
rodna takmi~enja u d`udo spor-
tu dobio je mladi trener Milan
Jovi}, trener D`udo Kluba „Bam-
bi“ koji u svom klubu ima dva
dr`avna prvaka.

Plakete za izuzetan doprinos
razvoju sporta na dana{njem pri-
jemu dobio je Bogi} An|eli}. U
bogatoj biografiji ovog sportskog
radnika treba izdvojiti da je u Izvr-
{nom odboru Fudbalskog Saveza
Srbije bio u vi{e navrata, da je bio
~lan Izvr{nog odbora Okru`nog
fudbalskog saveza, Predsednik
Fudbalskog Saveza Podunavskog
regiona, dugogodi{nji sekretar i
~lan rukovodstva Sportskog dru-
{tva i Fudbalskog kluba „Rudar“ iz
Kostolca. Ovo laskavo priznanje je
dobio i Predrag Jankovi}, trener i
takmi~ar. On je najuspe{niji vete-
ran Fudokan lige Srbije za 2016.
godinu sa 7 zlatnih, jednom srebr-
nom i jednom bronzanom meda-
ljom na dr`avnim i me|udr`av-
nim takmi~enjima, kao i Fudbal-
ski klub „Sloga“ iz Dubravice za 80
godina postojanja kluba.

Z. V.

PETROVAC NA MLAVI
Ove priloge je

sufinansirala Op{tina
Petrovac na Mlavi

Petrovac na Mlavi - U Petrovcu
na Mlavi je otvorena rekonstrui-
sana pe{a~ka zona kao i most u
naselju Kamenovo koji je bio
o{te}en u poplavama. Rekon-
strukcija pe{a~ke zone u centru
grada trajala je tri meseca. Vred-
nost ovog projekta iznosila je 18
miliona dinara, a sredstva su
obezbe|ena preko Kancelarije za
upravljanje javnim ulaganjima.

Predsednik op{tine Petrovac
na Mlavi Du{ko Nedini} je izra-
zio zadovoljstvo i ponos {to je
centar Petrovca na Mlavi dobio
potpuno nov izgled: 

- Projekat rekonstruisanja
pe{a~ke zone bio je veliki izazov,
po~ev{i od ideja, preko finansija
pa do samog izvo|enja radova.
Mnogi nisu verovali u nas, ali to
{to smo danas ovde u prilici da
je sve~ano otvorimo, dokaz je da
smo uspeli i pored lo{ih vre-
menskih uslova, koji su nam

ote`avali rad, kao i drugih pre-
preka.

U op{tini Petrovac na Mlavi je
otvoren za saobra}aj i most u na-
selju Kamenovo, koji je o{te}en
tokom majskih poplava 2014.
godine. Sredstva za kompletnu
rekonstrukciju tako|e su dobije-
na od Kancelarije za upravljanje

javnim ulaganjima, a vrednost
investicije iznosila je 50 miliona
dinara. Ovaj most je od velikog
strate{kog i poljoprivrednog zna-
~aja za me{tane sela Kamenovo i
Zabr|e koji su do rekonstrukcije
do svojih njiva sa suprotne stra-
ne obale Mlave morali i}i du`im,
zaobilaznim putem. Z. V.

Bez visoke politike
Opozicioni lideri konstatovali su da ovde
nije re~ o visokoj politici i onome {to se de-
{ava u centralama stranaka iz kojih dolaze.
Prema re~ima organizatora sastanka, Po-
`arevac bi mogao da poslu`i i kao primer
opozicionim sto`erima i u drugim gradovi-
ma, ako ovde za`ivi ujedinjena opozicija.

Priznanja i za paraolimpijce
Uru~ivane su tako|e i nagrade u konkurenciji paraolimpijskih sportova. U ekipnoj kon-
kurenciji, nagrada je dodeljena ekipi Kluba za sport i rekreaciju slepih i slabovidih „Po-
let“ za osvojeno 1. mesto u kuglanju u Ligi. U pojedina~noj konkurenciji, za najbolju se-
niorku progla{ena je Gordana Milo{evi}, za osvojenu bronzanu medalju na Svetskom
prvenstvu u kuglanju. 

Dogodine slede
izbori za savete
mesnih
zajednica i izbori
u Kostolcu

Cilj je da se sport
u~ini dostupan
svima, ne samo
izgradnjom nove
sportske
infrastrukture
ve} i podsticajem
mladih, naro~ito
u {kolama

U Petrovcu na Mlavi otvoreni rekonstruisana pe{a~ka zona i most u Kamenovu 

Novo lice pe{a~ke zone

Po`arevac - l̂anovi Moto kluba
„Vatreni“ i ove godine su novogo-
di{njim paketi}ima obradovali ko-
risnike Centra za dnevni boravak
dece i omladine ometene u razvoju.

- Ovo je peta godina i mali ju-
bilej na{e akcije. U centru grada
smo iskoristili priliku da se slika-
mo sa na{im najmla|im sugra|a-
nima i da im ulep{amo pretpra-
zni~no raspolo`enje. Podela pake-
ti}a za korisnike Centra za dnevni
boravak dece i omladine ometene
u razvoju je akcija koja se odr`ava
svake godine bez izuzetaka, rekao
je Vladimir Lovre predsednik

moto kluba „Vatreni“. U prosto-
rijama Centra odr`ana novogodi-
{nja priredba, nakon koje su kori-
snicima uru~eni novogodi{nji pa-
keti}i Moto kluba „Vatreni“ i Ko-
la srpskih sestara.

- Ovo je bila prilika da se u ime
Centra zahvalimo svima koji su to-
kom godine bili sa nama, a poseb-
no ustanove ~ija su vrata tokom
2016. godine za nas uvek bila otvo-
rena a to su: O[ „Kralj Aleksandar
I“ , Gimnazija, Muzi~ka i Medicin-
ska {kola, Centar za kulturu, Prija-
telji ^a~alice, Planinarsko dru{tvo
„Vukan“, kao i Udru`enje za po-

mo} mentalno nedovoljno razvije-
nim i autisti~nim licima i Udru`e-
nje „Veritas“, istakla je rukovodi-
lac Centra Jasmina Turudi}.

Novogodi{nju priredbu otvo-
rili su u~enici ~etvrtog razreda,
O[ „Kralj Aleksandar I“ ~lanovi
dramske sekcije, sa u~iteljicom
Ljubinkom Jeremi} i izveli pred-
stavu „Crvenkapa i lenji vuk“, a
potom su korisnici Centra izveli
recitacije i muzi~ku igru. Prired-
bi su prisustvovali i ~lanovi
Udru`enja „8. dan“ , te su i njima
ovom prilikom uru~eni novogo-
di{nji paketi}i.  M. V. 

^lanovi Moto kluba Vatreni i ove godine Deda Mrazovi

Bajkeri obradovali 
decu ometenu u razvoju

Po`arevac - Akcija Dunav osigu-
ranja u kojoj }e, uo~i novogodi-
{njih i bo`i}nih praznika, socijal-
no ugro`enoj deci i deci bez rodi-
teljskog staranja biti podeljeno
3.300 paketi}a u preko 90 grado-
va nastavljena je u Po`arevcu. Na
sve~anosti u zdanju gradske
skup{tine, deci bez roditeljskog
staranja u tom gradu je podelje-
no 35 paketi}a. Direktor Glavne
filijale Dunav osiguranja Zoran
Debeljkovi} podse}a da ta dru-
{tveno odgovorna kompanija go-

dinama unazad sprovodi akciju
koja deci daruje osmeh i ~ini pra-
znike lep{im.

- Ovih dana u svim ve}im gra-
dovima, na teritoriji na{ih po-

slovnih jedinica, sprovodimo
ovakve akcije. Danas su paketi}i
podeljeni u Po`arevcu, a dodela
oko 700 paketi}a bi}e organizo-
vana i u Zaje~aru, Jagodini, Kra-
gujevcu i Smederevu, rekao je
on. Predsednik Skup{tine grada
Po`arevca Bojan Ili} izrazio je za-
dovoljstvo {to su mali{ani iz tog
okruga imali priliku da u`ivaju u
novogodi{njoj atmosferi. Centar
za socijalni rad u Po`arevcu tre-
nutno radi sa 175 dece bez rodi-
teljskog staranja, a njih 35 je uz-
rasta do 10 godina, ka`e v. d. di-
rektora te slu`be Tatjana Raji}.

- Uz pomo} na{ih prijatelja,
pre svih Dunav osiguranja, deci
smo uspeli da pribli`imo novo-
godi{nju ~aroliju, i to nam svima
vra}a osmeh na lice i daje dodat-
nu motivaciju da radimo {to bo-
lje, rekla je Raji}eva. M. V.

Kompanija „Dunav osiguranje“ podelila novogodi{nje paketi}e

Radost za mali{ane bez
roditeljskog staranja - U Po`arevac svakog radnog da-

na putujem ve} ~etiri godine, a
moja verenica dve. Po novom re-
du vo`nje, povratak u Smedere-
vo je u 12.49, a onda tek u 23 sa-
ta, {to nipo{to ne odgovara ve}i-
ni kojoj se radno vreme, ili nasta-
va, zavr{avaju u 14 ili 15 sati,
ogor~en je Dejan Miljkovi}.

Problem s prevozom imaju i
u~enici iz Smedereva koji poha-
|aju Medicinsku {kolu u Po`a-
revcu, jer takve {kole u njihovom
Podunavskom okrugu nema.
Posle prve smene ne sti`u na voz
u 12.49, a posle popodnevne bi
trebalo da ~ekaju do 23 sata.

Te{ko je i Po`arevljanima ko-

ji su zaposleni u Smederevu, jer
za povratak imaju samo voz u
15.25, i to je poslednji polazak.
Ko mora da radi u drugoj smeni,
nema prevoz.

Da sve bude jo{ gore, autobu-
si nisu alternativa. Po`areva~ki
„Ariva Litas“ nema nijedan pola-
zak za Smederevo i u ovoj kom-
paniji ka`u da na toj relaciji vozi

samo jedan privatnik, koji u grad
na Dunavu kre}e u devet ujutru,
a nazad u 12.15, {to nikome ne
odgovara.

- Red vo`nje odre|uju nadle-
`ni u beogradskom „Srbija vo-
zu“, a mi smo za ukidanje nekih
polazaka saznali tek kad i putni-
ci, ka`e {ef stanice u Po`arevcu
Slavica Radosavljevi}. M. V.

Putnici ogor~eni zbog novog reda vo`nje Srbija voza

Ukinuti najbitniji polasci
Za Beograd samo jednom dnevno

Po`arevljani su ranijih godina imali vi{e polazaka za Beograd i nazad, a ove samo po
jedan - u 16.38, odnosno 19.56. Cena u jednom smeru iznosi 320, a povratna karta ko-
{ta 512 dinara, {to je vi{e nego dvostruko povoljnije od autobusa. Ali zbog samo jednog
termina za odlazak i povratak, mnogima preostaje samo skuplja varijanta. 

Akcija u celoj Srbiji
Do kraja decembra direktori regiona i glavnih filijala Dunava uru~i}e paketi}e deci u Be-
ogradu, Novom Sadu, Ni{u, Vranju, U`icu, Sremskoj Mitrovici, Obrenovcu, Mladenovcu,
Lazarevcu, Kru{evcu, [apcu, Valjevu, Novom Pazaru... Re~ je o mali{anima u domovima
za nezbrinutu decu, prihvatili{tima, domovima za mentalno obolelu decu i omladinu,
brojnim humanitarnim udru`enjima, bolnicama, socijalnim ustanovama, specijalnim
{kolama i pred{kolskim ustanovama.

Apel policije: 
Opasna pirotehnika
Po`arevac - Policijska uprava u Po`arevcu podse}a gra-
|ane da ne kupuju pirotehni~ka sredstva od neproverenih
prodavaca. Pirotehnika svake godine u Srbiji izaziva vi{e
povreda i drugih problema.
Policija poru~uje da se pirotehnika ne kupuje na mestima
koja za to nisu predvi|ena i odobrena. U gradu ima neko-
liko prodajnih mesta i ovla{}enih prodavaca, a jedno od
njih nije ulica, savetuju iz policije. Izuzetak je novogodi-
{nji va{ar, gde }e tako|e biti i pirotehnike kod registrova-
nih prodavaca. Upotreba petardi, vatrometa, ve}ih prska-
lica zabranjena je u zatvorenim prostorijama, ali i na jav-
nim mestima gde se okuplja ve}i broj ljudi. S druge strane,
vatromet mogu da pu{taju samo ovla{}ena pravna lica na
odobrenim lokacijama.
Posledice mogu da budu brojne: te{ke povrede, nekontro-
lisane eksplozije, po`ari i uznemiravanje gra|ana i naru-
{avanje javnog reda i mira.
Zakonom je zabranjena i prodaja pirotehnike maloletnim
licima. Kod njih postoji i najve}a opasnost od povreda u
slu~aju da se petarde koriste nesavesno, ili ako nisu pro-
verenog kvaliteta. Osim toga, sve se ~e{}e uo~i Nove go-
dine ~uju i apeli da se petarde ne upotrebljavaju zbog `i-
votinja koje neretko stradaju od straha, zbog buke koju
stvaraju petarde i vatromet. Policija }e prodavcima bez re-
{enja o prodaji pirotehnike, izdatog od strane MUP-a, pi-
rotehniku oduzimati, a prodavce ka`njavati. M. V.

ZAVR[ENA REKONSTRUKCIJA 
ULICE CARA LAZARA
Krepoljin - Radovi na rekonstrukciji ulice Cara Lazara u Krepoljinu izvode
se planiranim intenzitetom. U toku je zavr{nica prve faze planiranih ak-
tivnosti. Predrag Ivkovi}, zamenik predsednika op{tine @agubica, obi{ao
je teren i tom prilikom rekao je da }e izvo|a~i radova ispo{tovati rok za za-
vr{etak prve faze radova. Precizirao je tako|e, da je sa naru~iocem posla
dogovoreno da se finalni deo, a to je asfaltiranje ulice, odradi ve}
po~etkom prole}a, jer trenutno vremenski uslovi nisu pogodni. Projekat
„Rekonstrukcija ulice Cara Lazara“ u Krepoljinu zajedni~ki finansiraju
Ministarstvo privrede Republike Srbije i op{tina @agubica. Z. V.

Sa dodele nagrada

Nova pe{a~ka zona

Most u Kamenovu

Priredba povodom humane akcije
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Od vajkada, ljudi su podizali
spomenike. Njima su slali
mnogostruke poruke. Svako
vreme imalo je svoje ar{ine, ali
se uvek podizanjem
spomenika ne{to i nekome
poru~ivalo. Poru~ivalo se
savremenicima da je neko
primer ostalima, da ima
zasluge, da je delovao kako bi
bilo po`eljno da svi ~ine.
Poru~ivalo se slede}im
generacijama da nismo bez
korena, da smo u pro{losti
imali velikane, junake, pesnike,
dr`avnike, umetnike, virtuoze
svih vrsta, kojima se mo`emo
di~iti i ~ija nas dela obavezuju.
Poru~ivalo se, najzad, a mo`da
ponajpre, onima o kojima ti
isti spomenici govore ili ih
predstavljaju, da dru{tvo
vrednuje njihov doprinos; on

nije pro{ao nezapa`en i
generaciji ~iji su pojedinci
na{li mesta na spomeniku
odaje se priznanje.

Ne smatraju}i da sam
iscrpao listu poruka koje se
emituju spomenicima,
prelazim na konkretnu temu.
Po`arevac se ne razlikuje
mnogo od drugih sli~nih
sredina po odnosu gra|ana
prema spomenicima. Na
svakom mestu na{e lepe
domovine nai}i }ete na
primere ru`enja spomenika.
Oni koji na spomenicima
iskazuju bunt, pokazuju i
svoju nemo} i svoju prostotu.
Nemo}, jer ne mogu da
dosegnu visine stvarnog
predmeta svojih frustracija.
Prostotu, jer vre|aju ose}anja
drugih ljudi. Po nekad je u
pitanju puka zabava, ali odve}
prosta~ka.

U gradskom parku, ga~ci
ru`e knjaza Milo{a i druge
velikane ~ije biste su meta
ovih ptica. U Kosovskoj, srpski
vojnik vapi za „kupanjem“.
Grafiti „krase“ spomenik
mladi}a poginulih u
poslednjem bezimenom i

besmislenom ratu. I brojne
druge.

Priznajem, povod ovim
redovima je li~ne prirode.
Naime, u dvori{tu osnovne
{kole Sveti Sava pre mnogo
godina, postavljen je
svojevrstan spomenik: spomen
~esma (ogradom otvoren
prema ulici). Ovo obele`je
posve}eno je pripadnicima
narodnooslobodila~ke vojske i
partizanskih odreda koji su
polo`ili svoje ̀ ivote na branik
otad`bine, a poti~u iz tog dela
grada, njih desetak. Na
spomen plo~i je i ime mog oca
Milivoja A. @ivanovi}a. Najpre
je presu{ila voda na spomen
~esmi. Prizna}ete, ~esma bez
vode, mali nemar, bar. Usledilo
je bacanje bombe u podno`je
spomenika, tako da je isti vidno
o{te}en. Zatim, grafiti su
prekrili imena palih junaka.
Kona~no je {kola izgleda
skinula odgovornost za brigu o
spomeniku, {to se da zaklju~iti
po neredu koji okru`uje
spomen ~esmu. A o
odgovornosti Saveza boraca,
organizacije koja je podigla
obele`je, {ta re}i?

Ipak, neko bi se morao
osetiti odgovornim i u~initi
prvi korak. Evo, ja se
prijavljujem za u~esnika akcije
slede}ih koraka.

Vre|a me {to se ime mog
pokojnog oca i njegovih
saboraca tako prlja. Nije u
pitanju njegova vojna
legitimacija. Isto bih reagovao i
da je nastradao kao pripadnik
~etni~kih formacija. Uostalom,
u vreme mobilizacije za rat,
tokom 1944 godine, kako je
koja vojska nailazila, tako je
mobilisala mlade ,̀ ne haju}i {to
niko od njih jo{ nije slu ìo vojni
rok, nikad nije ni dr`ao pu{ku u
ruci... Bilo je samo pitanje sre}e
ko }e pod koju zastavu.

Privi|am da nije daleko
dan kada }emo se uljuditi,
ina~e pa i u odnosu prema
spomenicima. Privi|am da u
mno{tvu ljudi ima unutra{njih
snaga uma koje vuku ka
dobru, a protiv zla, ka
stvaranju a ne ka ru{enju.

Podsetio bih da smo se svi
ovde nedavno zgra`avali pred
snimcima bojovnika po Siriji i
Iraku, koji ru{e istorijske
spomenike i spomenike
kulture neprocenjive
vrednosti, o~uvanih do tog
trenutka iz starih civilizacija.
Nije za pore|enje, ali izaziva
asocijacije.

Spomenici su 
tu da se ~uvaju

Oni koji na spomenicima iskazuju
bunt, pokazuju svoju nemo} i
prostotu. Nemo}, jer ne mogu
da dosegnu visine stvarnog
predmeta svojih frustracija.
Prostotu, jer vre|aju ose}anja
drugih ljudi

Bogdan @ivanovi}

[TA PRIVI\AM, 
A [TA VI\AM

Stimulans poljoprivrednim proizvo|a~ima za kratkoro~ne kredite namenjene investicijama

Potpisani ugovori sa
poljoprivrednicima
Po`arevac - Na prijemu koji je
uprili~io gradona~elnik Po`a-
revca Bane Spasovi} zvani~no su
dodeljeni ugovori za oko 200 po-
ljoprivrednih proizvo|a~a sa te-
ritorije Grada Po`arevca. Prisut-
ne goste pozdravio je gradona-
~elnik Spasovi} slede}im re~ima:

- Po{tovani prijatelji, drago
mi je {to smo se okupili danas
ovde, sa zajedni~kom idejom da
u~inimo sve {to je u na{oj mo}i
da pobolj{amo status poljopri-
vrede u na{oj okolini. Iako je obi-
~aj da se u ovoj situaciji obe}aju
nove mere, podsticaji i ulaganja,
veliko mi je zadovoljstvo {to sam
u prilici da podsetim i na neke
korake koje smo preduzeli, a ~iji
su rezultati ve} vidljivi. Uz napo-
menu da to nije dovoljno da bi
poljoprivreda potpuno stala na
svoje noge, drago mi je da smo u
poslednje vreme uspeli barem
malo da joj olak{amo. Jedna od
prvih smernica koju sam kao
gradona~elnik dao svojim sarad-

nicima jeste da vrata izme|u po-
ljoprivrednika i onih koji u Grad-
skoj upravi brinu za njih ne sme-
ju nikada vi{e biti zatvorena. Ne
smeju vrata biti ni od{krinuta,
ve} potpuno otvorena sa odgo-
vorom na svako pitanje i save-
tom za svaku nedoumicu, bilo da

se radi o uputstvu za popunjava-
nje upitnika ili odgovoru na pita-
nje o pravilnoj upotrebi agroteh-
ni~kih mera, rekao je Spasovi}.

- Smatram da je i izuzetno

zna~ajno {to smo uspeli da pro-
na|emo modus za izdavanje u
zakup poljoprivrednog zemlji-
{ta zainteresovanim licima koja
od toga `ive. Tako|e, ure|enje
atarskih puteva za za koje smo
kroz konkurs kod ministarstva
poljoprivrede ali i od sopstvenih

sredstava izdvojili vi{e od 30 mi-
liona dinara, jedna je od stavki
za koje sam siguran da }e u se-
zonama koje slede tek dati vi-
dljive rezultate. Ono {to imam
jo{ da dodam je da smo u ovoj
godini imali preko 200 korisni-
ka i udru`enja poljoprivrednih
proizvo|a~a koji su koristili pra-
vo na direktni podsticaj u visini
od oko 30 miliona dinara i jo{
oko 40 miliona dinara indirekt-
nih podsticaja. Danas uru~uje-
mo ugovore za investicije u fi-
zi~ka sredstva za poljoprivredna
gazdinstva u ukupnoj visini od
17 700 000 dinara i ugovore
ukupno vredne za sufinansira-
nje kreditne kamate u iznosu od
oko 4 miliona dinara, rekao je u
nastavku gradona~elnik.

- Iako je sve ovo dobro, nije

ni izbliza dovoljno. @elimo da
broj vas koji su se danas okupi-
li ovim povodom naredne go-
dine bude udvostru~e, sigurni
u bolju realizaciju planiranih
sredstava koje je grad namenio
ne samo pomo}i, ve} prven-
stveno razvoju poljoprivrede.

Dozvolite mi na kraju da
vam svima po`elim sre}ne Bo-
`i}ne i Novogodi{nje praznike,
i da svake naredne do~ekate sa
svojim najbli`ima, sre}ni i za-
dovoljni poslom kojim se bavi-
te, naglasio je Spasovi}

Prisutnima se obratio i pred-
sednik Komisije bud`etskog
fonda za razvoj poljoprivrede
Slavi{a Stojkovi} koji je istakao
da je bud`etom za poljoprivredu
ove godine bilo predvi|eno sko-
ro 70 miliona dinara. Z. V.

Ukupno 95 miliona za agrar
Goste je pozdravio i ~lan gradskog ve}a zadu`en za poljoprivredu Aleksandar Sto-
janovi} koji je ovom prilikom izjavio da je ukupan iznos direktnih investicija iz bu-
d`eta za slede}u godinu 55 miliona dinara, a indirektnih jo{ 40 miliona. Odatle se
finansira ure|enje atarskih puteva, protivgradne za{tite i drugih mera. Izrada pro-
grama bud`eta agrarnog fonda o~ekuje se u januaru 2017. godine.

U „TE-KO Kostolac“ rekordna proizvodnja elektri~ne energije

Oboreni svi dosada{nji rekordi
Kostolac - Ovogodi{nji plan
proizvodnje elektri~ne energije
u ogranku „TE - KO Kostolac“
ispunjen je pre kraja godine.
Energetskom sistemu „Elek-
troprivrede Srbije“ od po~etka

2016. godine isporu~eno je 6,67
milijardi kilovat-sati, ~ime su
oboreni svi dosada{nji rekordi.
Najve}i doprinos ovom rezul-
tatu dali su rekonstruisani blo-
kovi B1 i B2 u Termoelektrani

„Kostolac B“, kao i stabilan rad
oba bloka TE „Kostolac A“.
Odli~nim rezultatima stabil-
nom i kvalitetnom isporukom
uglja doprineli su i rudari Povr-
{inskog kopa „Drmno“. Z. V.

„POKRENI SE ZA POSAO“
Po`arevac - U po`areva~koj filijali Nacio-
nalne slu`be zapo{ljavanja odr`ana je pre-
zentacija nacionalnog donatorskog progra-
ma „Pokreni se za posao“, uz podr{ku kom-
panije Filip Moris u Srbiji. Ovaj program po-
ma`e ljudima sa dobrom i odr`ivom po-
slovnom idejom da zapo~nu ili unaprede
sopstveni mali biznis. Osmu godinu za re-
dom, 100 perspektivnih preduzetni~kih
ideja ima}e priliku da budu realizovane u
okviru nacionalnog konkursa koji traje do
31. januara 2017. godine. M. V.

KUPOVINA SEOSKIH 
KU]A IZBEGLICAMA
Veliko Gradi{te - Op{tinska komisija u Ve-
likom Gradi{tu sa~inila je rang listu izbegli~-
kih porodica za koje }e se kupiti seoske ku}e
sa oku}nicom. Na listi je {est porodica, sa ko-
jima }e op{tina sklopiti ugovor, prema ko-
jem oni ne}e imati pravo otu|enja ku}e u
narednih pet godina. Ovo stambeno zbrinja-
vanje sprovodi se na osnovu Sporazuma o
donaciji zaklju~enog izme|u Banke za raz-
voj Saveta Evrope i Republike Srbije. M. V.

APEL GRA\ANIMA 
- PROVERITI VODOMERE
Po`arevac - Iz JKP „Vodovod i kanalizaci-
ja“ saop{teno je da je poslednjih dana regi-
strovan porast potro{nje vode na teritoriji
grada Po`arevca. Zbog toga je gra|anima
upu}ena molba da provere svoje vodomer-
ne {ahtove, naro~ito one koji se nalaze na
potezu druge i tre}e visinske zone. Ova pro-
vera neophodna je kako bi se utvrdilo da li
je do{lo do o{te}enja ili pucanja vodomera
usled niskih temperatura. M. V.

U DVE RE^I

Vi{e pa`nje za
poljoprivredu: Sa prijema

Kostola~ke termoelektrane
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U Op{toj Bolnici Po`arevac zabranjene posete

Progla{ena epidemija 
gripa u Brani~evu
Po`arevac - Dana 28.12.2016. godine,
Centar za kontrolu i prevenciju bole-
sti Zavoda za javno zdravlje Po`arevac
je prijavio epidemiju gripa (Influenza
virus identificatum) na teritoriji Bra-
ni~evskog okruga. Na osnovu redov-
nog epidemiolo{kog nadzora nad gri-
pom u sezoni 2016/17. godine, do{lo
je do pove}anja broja obolelih, prema
populacionom nadzoru, u periodu od
50. do 51. izve{tajne nedelje 2016. go-
dine u odnosu na period od 40. do 49.
izve{tajne nedelje 2016. godine, (u 49.
nedelji stopa incidencije 153,6 na
100.000 stanovnika, u 50. nedelji sto-
pa incidencije 290,3 na 100 000 sta-
novnika, u 51. nedelji stopa incidenci-
je 857,7 na 100 000 stanovnika).

Aktivnim epidemiolo{kim istra`i-
vanjem i laboratorijskim ispitivanjem
briseva kod obolelih pacijenata na te-
ritoriji Brani~evskog okruga, potvr|e-
no je prisustvo virusa gripa A (sezon-
ski AH3) kod {est obolelih osoba.

Posete pacijentima u po`areva~koj
Op{toj bolnici zabranjene su od srede
zbog prijavljene epidemije gripa, saop-
{teno je iz ove zdravstvene ustanove.

Zbog poja~anja aktivnosti virusa u op-
{toj populaciji i ve}e bezbednosti paci-
jenata od strane nadle`nih slu`bi i epi-
demiologa, preporu~eno je odlaganje
poseta do daljnjeg.

Epidemija gripa prijavljena je pret-
hodno u Brani~evskom okrugu gde je,
na osnovu podataka Zavoda za javno

zdravlje Po`arevac, registrovano 1.
575 obolelih osoba, rekla je  dr Vera
Jokovi} Kosti} iz ove zdravstvene usta-
nove. [to se ti~e nadzora i kontrole
nad gripom 2016-2017. godine, do{lo
je do pove}anog broja obolelih od
oboljenja sli~na gripu ili grip.

- Na teritoriji Brani~evskog okruga
u 51. izve{tajnoj nedelji prijavljeno je
1.575 obolelih od oboljenja sli~na gri-
pu ili grip. Najve}i broj obolelih bele`i

se u uzrasnoj grupi od 5 do 14 godina.
Ovo su podaci iz populacionog nadzo-
ra na osnovu sagledane epidemiolo{ke
situacije, tako da je Centar za preven-
ciju zaraznih bolesti ZZJZ Po`arevac
28. decembra prijavio epidemiju gripa
na teritoriji Brani~evskog okruga, re-
kla je epedimiolog Vera Jokovi} Ko-

sti}. Kako je istakla grip se javlja poje-
dina~no i u epidemijskoj formi, ove
godine javio se ne{to ranije u epide-
mijskoj formi, ali to ne menja nikakav
uticaj na tok bolesti osim uobi~ajenih
prijava.

- Od 10 uzoraka, kod {est je potvr-
|en virus gripa AH3 i stekli su se uslo-
vi da se prijavi epidemija gripa za se-
zonu 2016-2016 godinu, dodala je.

Z. V.

Jo{ nije kasno za vakcinu
Na{i sugra|ani treba da se pridr`avaju svih dobro poznatih mera kako bi sa~uvali svoje zdravlje. Iz-
begavati posete obolelim osobama, posebno onima koji imaju simptome gripa, redovno pranje ru-
ku, konzumirati vitaminsku ishranu i piti tople napitke i adekvatno obla~enje. Kako je dr Jokovi} Ko-
sti} jo{ navela, pored mera kojih se moramo pridr`avati isti~e da je vakcina protiv gripa jednina naj-
bolja preventivna mera kao i to da jo{ uvek nije kasno da se vakcini{u.

Po`arevac - Po`areva~ko Vi{e tu`ila-
{tvo podiglo je optu`nicu protiv Perice
Mojovi}a (61) iz Po`arevca, biv{eg di-
rektora PD „Autotransport“ Kostolac
(smenjenog 23. decembra ove godine)
zbog krivi~nog dela zloupotreba polo-
`aja ovla{}enog lica. Istom optu`ni-
com obuhva}eni su i Mirjana Matko-
vi}, odgovorno lice u „Autotranspor-
tu“, za krivi~no delo falsifikovanje slu-
`bene isprave, kao i odgovorno lice u
TE-KO „Kostolac“ zbog krivi~nih de-
la zloupotrebe u vezi za javne nabavke
i falsifikovanje slu`benih isprava, re-
~eno nam je u Vi{em tu`ila{tvu.

Prema navodima iz krivi~ne prija-
ve Mojovi} se sumnji~i  da je firmi ko-
jom je doskora rukovodio naneo vi{e-
milionsku imovinsku {tetu.

„Mojovi} od 2010. do 30. juna 2013,
tokom realizacije javnih nabavki koje je
kao izvo|a~ radova sprovodio po zah-
tevu naru~ioca, Privrednog dru{tva
„Termoelektrane i kopovi Kostolac“,
suprotno ponudi svoje firme, anga`o-
vao ve}i broj firmi da kao podizvo|a~i
izvode radove koje je u postupku javnih
nabavki dobio „Autotransport“ Kosto-
lac. U ukupnom obimu pru`enih i na-
pla}enih usluga u ovim javnim nabav-
kama od gotovo ~etiri milijarde dinara
(3 .834. 922. 868 dinara) napla}enih od
Privrednog dru{tva TE-KO Kostolac,
podizvo|a~i su anga`ovani za izvedene
radove i usluge u iznosu od 704. 113.

449 dinara, navodi se u krivi~noj prija-
vi. Mojovi} je osumnji~en da je nalo`io
pla}anje ispostavljenih faktura ovim
podizvo|a~ima delom putem kom-
penzacije u vidu uglja, u koli~ini od
7.919 tona, po nabavnim cenama uglja

od TE-KO Kostolac, u iznosu od
2.199 dinara po toni. Na ovaj na-
~in velikom broju podizvo|a~a
omogu}io je da daljim prome-
tom uglja po tr`i{nim cenama
pribave neosnovanu imovinsku
korist u iznosu od 31. 676. 000
dinara, dok je firmi u kojoj je
obavljao funkciju direktora na-
neo imovinsku {tetu, kao i {tetu
na ime neanga`ovanje opreme
svoje firme za radove koje su iz-
veli i naplatili podizvo|a~i“, za-
klju~uje se u krivi~noj prijavi.

Ina~e, Mojovi} je zbog krivi~-
nog dela za koji se tereti uhap{en
04. septembra 2014. godine i u
pritvoru je proveo dvadesetak
dana, nakon ~ega je pu{ten da se
brani sa slobode. Istraga se vodi-
la, ne{to vi{e od dve godine, i tek
u decembru ove godine podig-
nuta je optu`nica, koja jo{ nije
stupila na pravnu snagu, jer je na

nju ulo`en prigovor Vi{em sudu u Po-
`arevcu. U zavisnosti odluke suda i, ako
se prigovor odbije, zakaza}e se glavni
pretres i po~e}e su|enje, najverovatnije
po~etkom naredne godine, protiv troje
optu`enih. 

Zanimljivo je to da je Mojovi} svo ovo
vreme dok je trajala istraga vodio firmu
bez problema, sve do njegove smene u
petak, 23. decembra. Odlukom novih
~lanova Skup{tine PD“Autotransport“,
koje je Vlada republike Srbije imenova-
la, Mojovi} je smenjen, a na njegovo me-
sto postavljen diplomirani ekonomista iz
Po`arevca, Dragan Kosti}. Indikativno je
i to, da je Mojovi} sa mesta direktora Au-
totransporta, smenjen nekoliko dana na-
kon podizanja optu`nice, tako da mnogi
smatraju da se u njegovu smenu ume{a-
la politika. M. V 

Dignuta optu`nica protiv biv{eg direktora PD 
“Autotransport“ Kostolac i dvojice njegovih saradnika

Osumnji~en da 
je naneo ogromnu
{tetu preduze}u

Zapre}ene kazne

Za krivi~no delo kojim se tereti biv{i direktor Au-
totransporta zapre}ena je kazna od dve do de-
set godina zatvora, dok za krivi~na dela za koje
se terete njegovi saradnici kazna je od jedne do
osam godina.

Te{ka saobra}ajna nesre}a kod sela Drmna

Poginuo voza~ „lade-nive“
Po`arevac - U petak, oko 10 i 15 sati, na zaobilaznici kod sela Drmna, u
neposrednoj blizini termoelektrane „Drmno“ desila se te{ka saobra}ajna
nesre}a u kojoj je jedna osoba izgubila ̀ ivot, a druga te{ko povre|ena. U nez-
godi su u~estvovala tri vozila, putni~ka vozila „reno“ i lada niva, kao i kamion
marke „maz“, vlasni{tva PD „Autotransport“iz Kostolca.

Kako smo saznali kolovoz je bio veoma klizav, a pomenuta vozila kretala
su se u istom pravcu ali nisu prilagodili brzinu stanju I uslovima puta, kao i
to, {to  nisu po{tovali odstojanje i rastojanje, pa je do{lo do me|usobnog su-
daranja. Tom prilikom voza~ „lade-nive“ poznati po`areva~ki  fudbalski rad-
nik, Sini{a Ili}(53) iz Petke zadobio je te{ke telesne povrede usled kojih je u
po`areva~koj Op{toj bolnici preminuo, dok je jedna ̀ enska osoba kao putnik
u automobilu „Reno“ zadobila te{ke povrede. Po`areva~ka policija radi na
rasvetljavanju svih okolnosti ove te{ke saobra}ajne nezgode, nakon ~ega }e
protiv odgovornih podneti adekvatne krivi~ne prijave. M. V.

Po`arevac - Na podru~ju Policijske
uprave u Po`arevcu, tokom prethod-
ne nedelje, dogodilo se ukupno 13 sa-
obra}ajnih nezgoda, u kojima je jedna
osoba izgubila ̀ ivot, ali su i dve osobe
te`e i dve lak{e povre|ene. Saobra}aj-
ne nezgode dogodile su se zbog nepri-
lago|ene brzine stanju puta i uslovima
saobra}aja, nedr`anja potrebnog od-
stojanja izme|u vozila i upravljanja
vozilom pod dejstvom alkohola.

Ove nedelje iz saobra}aja su isklju-
~ena pet voza~a, zbog upravljanja pod
dejstvom alkohola. Po`areva~ka poli-
cija je ovim voza~ima putni~kih mo-
tornih vozila odredila zadr`avanje
zbog te{ke alkoholisanosti. Najvi{e
promila alkohola u krvi imao je V. @.
iz okoline Po`arevca, kome je izmere-
no 1,85 mg/mol. Nov~ane kazne izre-
~ene su za 175 voza~a, uglavnom zbog
nevezivanja sigurnosnog pojasa i ne-
prilago|ene brzine. Tokom prethod-

ne nedelje saobra}ajna policija podne-
la je i 35 prekr{ajne prijave. Najvi{e
prijava podneto je zbog neprilago|ene

brzine, 18 automobila odneo je „pa-
uk“ i doneta su 23 Re{enja o uklanja-
nju vozila. M. V.

Izve{taj saobra}ajne policije 

^ekaonice sve punije: Iz Doma zdravlja

Perica Mojovi}
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Po`arevac - U sve~anim salonima
Gradskog zdanja predstavljeno je jo{
jedno publikovano dostignu}e Istorij-
skog arhiva Po`arevac pod nazivom
„Zapisnici sa sednica organa Okru`nog
Narodnooslobodila~kog i Narodnog
odbora Po`arevac, 1944 - 1947.“, ~ime
je nastavljeno izdavanje zbornika arhiv-
skih dokumenata o gradu Po`arevcu.
Radi se o slu`beno zabele`enoj istoriji i
doga|ajima koji su vodili uspostavlja-
nju narodne vlasti na ovom podru~ju.
Edicija „Zbornici dokumenata“ uteme-
ljena 2011. godine objavljivanjem prvog

naslova „Dvor i porodica knjaza Milo{a
u Po`arevcu, 1825 - 1839. godine“, na-
stavljena je publikovanjem naslova
„Nahijski sud Po`arevac, 1821 - 1839.“ i
„Zapisnici sa sednica organa Okru`nog
Narodnooslobodila~kog i Narodnog
odbora Po`arevac, 1944 - 1947.“ Obja-
vljivanjem dela sadr`aja ovog fonda na-
u~noj, stru~noj i {iroj javnosti omogu-
}eno je istra`ivanje doga|aja iz sa-
vremene zavi~ajne istorije.

Javnosti se prezentuje doku-
mentacija kao izvorna gra|a za da-
lja istra`ivanja, nau~no prezentuju
komentari radi sticanja slike o or-
ganizaciji i funkcionisanju narod-
ne vlasti u prelomnom periodu po-
slednje ratne godine i neposredno
po oslobo|enju kada su se posta-
vljali temelji nove dr`avne organi-
zacije, ekonomskog i socijalnog si-
stema i to su{tinski razli~itog od
prethodnog. U ovom zborniku pu-
blikovani su zapisnici sa sednica
Skup{tine - plenuma i Izvr{nog
odbora Okru`nog Narodnog od-
bora za Okrug Po`areva~ki - ta~ni-
je, sa~uvan je samo jedan zapisnik
sa sednice Plenuma ovog odbora,
odr`ane 15. i 16. juna 1946. godi-
ne, na kojoj je „izveden bilans rada
i uspe{nog funkcionisanja narod-
ne vlasti u Okrugu“, stakla je direk-
torka Istorijskog arhiva Po`arevac
dr Jasmina Nikoli}.

Ona je navela da je objavljeno
60 zapisnika sa sednica Izvr{nog

odbora Okru`nog narodnog odbora
Po`arevac - sa~uvana je jedna knjiga
zapisnika u originalu - rukopisu, za pe-
riod od 8. decembra 1944. do 31. de-
cembra 1946. godine, kao i zapisnici

Koordinacionog odbora Okru`nog na-
rodnog odbora Po`arevac za 1946. go-
dinu - sa~uvana je jedna knjiga zapi-
snika u originalu, sa odr`anih 14 sed-
nica ovog odbora, a ~iji je zadatak bio
da spre~ava razvoj {pekulacija na pija-
cama i tr`nicama u okrugu, ure|uje
politiku snabdevanja i politiku cena ̀ i-
votnih namirnica na teritoriji okruga,

u cilju njihovog pravilnog raspore|iva-
nja i dostupnosti i najsiroma{nijim slo-
jevima stanovni{tva. 

- Iz tih razloga, smatrali smo oprav-
danim objavljivanje prepisa sa~uvanih
zapisnika o radu ovog stru~nog, po-
mo}nog tela Okru`nog narodnog od-
bora Po`arevac, u oblasti poljoprivrede,
zanatstva, zadrugarstva, ure|enja cena.
Tekst izvornih dokumenata donosi se u
originalnoj grafiji i jeziku. Skra}enice su
date u izvornom obliku, izvorna inter-
punkcija dosledno je sa~uvana. O{te}e-
ni delovi, odnosno fragmenti dokume-
nata koji nedostaju obele`eni su fusno-
tama. Sa~uvani zapisnici po`areva~kih
odbora, u periodu od 1944. do 1947. go-
dine, prezentovani su hronolo{kim re-
dosledom, a radi {to bolje preglednosti,
svaki pojedina~no ima svoju numeraci-
ju i signaturu ispod koje se nalazi sadr-
`aj dokumenta. Prilikom prepisa trudi-
li smo se da bude zadr`ana izvorna for-
ma dokumenta, a kako bi se stekao uvid
u autenti~ni izgled gra|e i jezika, istakla
je jo{ dr Jasmina Nikoli}.

Prema re~ima predsednika Skup-
{tine grada Po`arevca Bojana Ili}a,
Zbornik predstavlja svedo~anstvo o
posleratnom periodu kada je tada{nja
vlast tragala za boljim oblicima orga-
nizacije vlasti u datim prilikama.

- Listaju}i knjigu mogao sam da pri-
metim problematiku koju su re{avale
onda{nje kolege. Ovaj zbornik dokume-
nata predstavlja dragocenu gra|u koja
nam daje uvid u prednosti i mane u ta-
da{njem vr{enju vlasti. Tako|e, mo`e-
mo videti zanimljive odluke kao {to su:
konfiskovanja imanja, bolni~ki dinar,
radno vreme i dono{enje odluka za re-
{avanje socijalnih problema. Prave}i pa-
ralelu sada{njeg vremena i rada Skup-
{tine grada Po`arevca sa onda{njim na-
rodnim odborima, mo`emo videti ko-
liko je napredovao parlamentarizam na
poljima demokratije, transparentnosti i
uop{te u na~inu rada i odlu~ivanja sa
kojim su gra|ani apsolutno upoznati.
Siguran sam da }e sada{nja izvr{na i za-
konodavna vlast na}i svoje mesto u ne-
kom od izdanja Istorijskog arhiva Po`a-
revac, gde }e se videti da je ovaj period
bio prekretnica u smislu napretka i bo-
ljitka gra|ana Po`arevca u svim oblasti-
ma i period u kome se Grad Po`arevac
postavlja na mesto koje zaslu`uje, na
ponos svojih gra|ana, rekao je Ili}.

Ovaj Zbornik arhivskih dokumena-
ta, prema re~ima Jasmine @ivkovi}, pri-
re|iva~a publikacije, predstavlja krunu
stru~nog arhivisti~kog rada na sre|iva-
nju i obradi arhivske gra|e i istovreme-
no obave{tajno sredstvo sa transkrip-
tom originalnih dokumenata, kao izvo-
rom istra`ivanja dr`avne i lokalne isto-
rije 20. veka u Po`areva~kom, danas
Brani~evskom okrugu. Z. V.

Predstavljeno jo{ jedno publikovano dostignu}e Istorijskog arhiva Po`arevac 

Doprinos negovanju 
zavi~ajne istorije

Humanitarno
duhovno ve~e
Petrovac na Mlavi - U velikoj sali Doma kulture u Petrovcu na Mlavi odr`ano je
Duhovno ve~e sa velikim humanitarnim koncertom. Organizator je bila Srpska
pravoslavna crkva op{tine Petrovac na Mlavi udru`enje „Flavijan“ iz Ljubovije,
a pokrovitelj Petrovac na Mlavi.

Sala je bila ispunjena, a publici su se predstavili muzi~ki sastav „Srb~e“ iz
manastira Svete Trojice u Bjelim Vodama kod Ljubovije na ~elu sa
protosin|elom Serafimom, hor petrova~ke crkve i talentovana deca. Koncertu
su prisustvovali i predstavnici op{tinskog rukovodstva i predstavnici Srpske
pravoslavne crkve. Sav prihod koji je prikupljen od prodatih ulaznica ide u do-
brotvorne svrhe i Srpska pravoslavna crkva op{tine Petrovac na Mlavi }e po pri-
oritetima usmeravati sredstva. Z. V.

Udru`enje likovnih umetnika Homolja 
otvorilo izlo`bu Petra Paunovi}a Pekosa

„Oj, Homolje, 
u srcu te nosim“

@agubica - Udru`enje likovnih umetnika Ho-
molja otvorilo je izlo`bu Petra Paunovi}a Pe-
kosa, pesnika i slikara iz @agubice „Oj Homo-
lje u srcu te nosim“. Izlo`bi su prisustvovali
pomo}nik predsednika op{tine @agubica Du-
{an Milosavljevi}, slikari Homolja i ljubitelji
slikarstva. Skup je pozdravio i predsednik
Udru`enja likovnih umetnika Janko Lali}, ko-

ji je govorio o stvarala{tvu autora izlo`enih
dela. Postavka slika otvorena je pod nazivom
„Oj, Homolje, u srcu te nosim“ {to }e biti i na-
ziv prve zbirke pesama autora Petra Paunovi-
}a. Izlo`bu je otvorila ~lan udru`enja Marija
Aleksi}, a posetioci }e u Galeriji likovnih
umetnika u @agubici istu mo}i da razgledaju
tokom predstoje}ih praznika. Z. V.

Struktura tre}eg zbornika dokumenata
Struktura tre}eg zbornika dokumenata sadr`i tekst izvornih 75 zapisnika sa napomenama prire|iva~a
zbornika, vi{eg arhiviste Jasmine @ivkovi}, kao i publikovane ilustracije iz po`areva~kog nedeljnika „Re~
naroda“ i odluke iz zapisnika. Edicija „Zbornici dokumenata“ i tre}i naslov u njoj, daje doprinos negova-
nju zavi~ajne istorije, podsticaj za prou~avanje istorije po`areva~kog kraja, doprinos za{titi i kori{}enju
kulturnog nasle|a, doprinos promociji arhivske gra|e kao kulturnog dobra i unapre|enju struke.

Po`arevac - Ljubi~evski vi{ebojci Gest u~inili su
humani gest vredan pa`nje vredan pa`nje kada
su svojim prisustvom kao i poklonima odabrali
najmla|e iz Dnevnog boravka za decu i omladi-
nu ometenu u razvoju Po`arevac.
Sre}i pripadnika Centra nije bilo kraja kada su
videli na konjima i u uniformama one kojima se
Po`arevac ponosi i po kojima je poznat i van na-
{e zemlje. Njihova ideja, potpomognuta lokal-
nom samoupravom, ispostavila se kao pravi po-
godak a i najstariji me|u njima ne se}aju se da
su vi{ebojci ikada imali misiju ovakvog tipa.

- Srce nam je puno. Koristimo brend Ljubi~evskog
vi{ebojca ne samo za takmi~enje u okviru Igara ve}
i da promovi{emo svoj grad, a evo danas i da une-
semo malo radosti u srca na{ih mladih sugra|ana.
@elim da se zahvalim Gradskoj upravi na pomo}i u
realizaciji ove na{e misije i ve} sada nemam dile-
mu da }e ona postati tradicionalna, kazao je vi{e-
struki pobednik Ljubi~evskog vi{eboja, Davorin @iv-
kovi}. Svi vitezi su se dobro zabavili i priu{tili nesva-
kida{nju radost svima iz Centra za decu i omladinu
ometenu u razvoju te pokazali da jesu pravi amba-
sadori Po`arevca u mnogim prilikama. Z. V.

Vitezi u ulozi Deda Mraza

Sa otvaranja izlo`be

Sa humanitarnog koncerta

Ljubi~evski vi{ebojci u humanoj akciji

Sa promocije publikacije


